
    
   
  
  

  

 

 Festive Buffet Pricing 
節慶自助餐價目表  

 
  

 
Lunch / Brunch Buffet 
自助午餐 / 自助早午餐 

Dinner Buffet自助晚餐 

 
1 – 23/12  

& 
27 – 30/12 

 

 
Mon – Fri 星期一至五 

HKD418 (12 – 2:30 p.m.) 
 

Sat – Sun 星期六至日 
HKD598 (12 – 2:30 p.m.) 

 

 
Mon – Thu 星期一至四 
HKD708 (6 – 9:30 p.m.) 

 
Fri – Sun星期五至日 

HKD808 (6– 9:30 p.m.) 
 

24 – 25 /12 

HKD908 (12 – 3:30 p.m.) 

 
HKD1,188 

(1st Seating 首輪用餐 6 – 8 p.m.) 
 

HKD1,088 
(2nd Seating 次輪用餐 8:45 – 10:45 p.m.) 

 
 

Enjoy 25% off and a complimentary bottle of French Veuve Clicquot Champagne NV for every two guests in the same 
purchase for reservations made via our online shop on or before December 9 

於 12月 9日或之前經網上商店預訂即享 75折優惠及單次預訂兩位可享法國凱歌香檳乙支 
 

26/12 
 

HKD688 (12 – 3:30 p.m.) HKD888 (6 – 9:30 p.m.) 

 
Enjoy 25% off and a complimentary bottle of French Veuve Clicquot Champagne NV for every two guests in the same 

purchase for reservations made via our online shop on or before December 9 
於 12月 9日或之前經網上商店預訂即享 75折優惠及單次預訂兩位可享法國凱歌香檳乙支 

 

31/12 

HKD688 (12 – 3:30 p.m.) HKD1,188 (6 – 10 p.m.) 

 
Enjoy 25% off and a complimentary bottle of French Veuve Clicquot Champagne NV for every two guests in the same 

purchase for reservations made via our online shop on or before December 9 
於 12月 9日或之前經網上商店預訂即享 75折優惠及單次預訂兩位可享法國凱歌香檳乙支 

 

1/1 

HKD628 (12 – 3:30 p.m.) HKD828 (6 – 9:30 p.m.) 

 
Enjoy 25% off for reservations made via our online shop on or before December 9 

於 12月 9日或之前經網上商店預訂即享 75折優惠 
 

• Above prices are listed per person. 以上價目為每位收費。 

• All prices are subject to a 10% service charge and are based on original prices. 所有價目另加一服務費，並以原價計算。 

• Same buffet prices apply to adult and child unless otherwise specified. Shangri-La Circle Members can enjoy exclusive offer on kid’s 

buffet on selected dates: Kids aged 4 to 11 can enjoy 50% saving on regular buffet prices, subject to 10% service charge based on 

original prices.  除另有註明外，成人及小童自助餐同價。香格里拉會會員可於指定日子專享同行兒童賓客自助餐優惠：4至 11歲小童可享自助餐原

價五折優惠 (另加一服務費，並以原價計算)。 

• Full Payment is required in advance for all reservations on December 24 to 26 and 31. 預訂平安夜、聖誕節、節禮日及大除夕的節日餐饗需預

付全款。 

• For further details, please contact us at (852) 2252 5246. 如需更多資訊，請致電(852) 2252 5246查詢。 

• Kerry Hotel, Hong Kong reserves the right to amend or withdraw the terms and conditions or terminate this offer without prior notice. In 

case of dispute, Kerry Hotel, Hong Kong’s decision shall remain final and binding. 香港嘉里酒店保留隨時更改及取消任何條款及細則，或停止

供應此優惠而不需作預先公佈。 如有任何爭議，香港嘉里酒店保留完全及最終決定權。 


